
Zápis ze zasedání Školské rady při ZŠ Kolín II., Bezručova 980 

konané dne 14/06/2023 

 

Pro funkční období 1.1.2021-31.12.2023 byli zvoleni členy Školské rady:  

jmenovaní zřizovatelem: Jana Kavříková, Mgr. Petr Kesner 

zvoleni zákonnými zástupci nezletilých žáků: Ing. Alena Břečková, Petra Chlumská 

zvoleni pedagogickými pracovníky školy: Mgr. Petra Brzáková, Mgr. Jarmila Jeníková 

 

Přítomni:  

Jana Kavříková  

Ing.  Alena Břečková, Petra Chlumská  

Mgr. Petra Brzáková, Mgr. Jarmila Jeníková 

Omluveni:  

Mgr. Petr Kesner 

Hosté:  

Mgr. Zdenka Filipová 

         

Program:      

1) Informace o škole přednesené paní ředitelkou + dotazy přítomných 

2) Zařazení informatiky do vzdělávání - úprava školního vzdělávacího programu 

 

 

Ad 1) Paní ředitelka přítomné informovala o skutečnosti, že škola je téměř na kapacitě, je 

cca 15 volných míst, škola přijímá ukrajinské děti s trvalým pobytem.  

Školní družina je také naplněna, v příštím školním roce bude otevřeno 9 oddělení. 

Je v běhu několik programů, které posilují rozpočet školy, který je od Města Kolína: 

- program ŠABLONY 3 končí k 30.6.2023 
- druhý je tříletý program pro školy, které mají větší počet sociálně znevýhodněných 

dětí 
- dále je požádáno o další projekt pro speciální pedagogy 
- dalším projektem je ERASMUS, ze kterého budou pokryty výjezdy jak učitelů, tak dětí 

 



Škola dosáhla historického sportovního úspěchu, kdy poprvé v celé historii tohoto 

populárního fotbalového turnaje postoupila do finále kolínská základní škola. Nejprve chlapci 

vyhráli okresní kolo v Kolíně, potom krajské v Neratovicích a nakonec obsadili skvělé desáté 

místo v republikovém finále v Uherském Hradišti. V celé akci startovalo 4 tisíce základních 

škol a 38 tisíc hráčů a hráček. 

 

Dalším úspěchem bylo celkové 6. místo na kolínských sportovních hrách. 

V dopravní soutěži byla škola také úspěšná, obsadila 3. místo ve krajském kole. 

Škola pořádá chemickou a přírodopisnou olympiádu. 

 

Došlo k pokrytí pedagogického sboru, nastoupili mladí učitelé. 

Rozjíždí se školní knihovna, má úspěch hlavně u mladších žáků. 

 

Ve škole bohužel dochází k ničení školního majetku. 

O prázdninách bude probíhat rekonstrukce (oprava) povrchu schodů před jídelnou. 

V jídelně se bude kupovat multifunkční robot a dále se bude kupovat chladírenský box. 

Dále bude probíhat běžná údržba, dojde k natření laviček a pergoly. 

Kupovali se nové sítě na školní hřiště. 

 

Ad 2) Do ŠVP byla zapracována informatika, a to od 1.1.2024 pro 4. a 5. třídu I. Stupně a od 

roku 2025 pro všechny třídy II. stupně. Z tohoto důvodu došlo ke zúžení některých předmětů, 

aby dostala prostor informatika. 

Přítomní berou úpravu (změnu) ŠVP na vědomí. 

 

Příští konání školské rady: konec listopad 2023 – termín bude konzultován s paní Kavříkovou 

dle schválených rozpočtů města a MŠMT 

 

 

Zapsala: Ing. Alena Břečková 

V Kolíně dne 16/06/2023 

 


